
Aabenraa Rideklub 

Mødet i bestyrelsen den 13. september 2017 kl 19:30 i rytterstuen 

 

Deltagere: Solvejg, Annette, Pia og Hans Henrik  

1. Siden sidst  

 

Spejlet er leveret og monteret, hvilket blev markeret med en velbesøgt reception. Ca. 45 

deltagere. Jyske, Der Nordschleswiger m.fl. kom og har efterfølgende skrevet om det. 

 

Weekend ride lejr med 10 deltagere afholdt med succes. 

 

TV (brugt) anskaffet til rytterstuen.   

 

2. Økonomi 

 

Modtaget kr. 3.000 fra DHL. Likvid beholdning ca. kr. 90.000. Budgettet følges. 

 

3. Fælles investeringer med Hallen 

 

Halbestyrelsen har drøftet konklusionen på fællesmødet den 25. august, hvorefter det skal 

overvejes at investere i en forbedring af boligen på Mønterhøj. Rideklubben så gerne, at den 

blev bedre isoleret, så udgifterne til opvarmning nedbringes. 

 

Halbestyrelsen ønsker imidlertid kun at arbejde med et projekt ad gangen, og lige nu handler 

det om at afslutte opgaverne med at forbedre staldforholdene. I den forbindelse vil hallen 

gerne udskifte belysningen i ridehallerne med LED belysning. Det vil nedbringe udgifterne til 

strøm væsentligt og dermed bidrage til en bedre økonomi, som kan bane vejen for 

gennemførelsen af andre forbedringer. Der er indhentet et tilbud lydende på ca. 50.000 kr. 

Hallen har spurgt om klubben vil deltage i denne investering.  

 

Det vil klubben gerne, men der skal søges fondsmidler og andre støttemuligheder skal 

undersøges. Hvis der herefter mangler midler vil klubben gerne udlåne et beløb til hallen.  

 

 



Aabenraa Rideklub 

4. Arbejdsdag 

 

Søndag den 8. oktober er der arbejdsdag i tidsrummet fra kl. 10 – 14. Der skal opsættes 

beslag til opbevaring af springbomme, dressurhegnet skal nedtages og bomme skal afkortes, 

rengøres og males. 

 

5. Hjemmesiden 

 

Pia sørger for til Ina og Manuela (hjemmesideudvalget) at levere den nye rentegning af 

klubbens logo til brug på hjemmesiden. Hvis man i øvrigt er eller bliver opmærksom på 

oplysninger på hjemmesiden, som trænger til opdatering, kan man give besked til Ina 

derom, så hun kan opdatere siden.  

 

6. Evt. 

 

Vi skal se om ikke aktivitetsudvalget kan tage initiativ til et arrangement. Det kunne f.eks. 

være en fælles ridetur en lørdag eller søndag i skovene. Lisbeth kan måske tale med udvalget 

derom ☺ 

Næste møde bliver den 24. november 2017 fra kl. 18. Ved samme lejlighed indtager vi en 

julefrokost. 

Den 17. september 2017  

 

Hans Henrik 


